
Vergadering Adviesraad 

 

 

14 november 2023 – 19.30 uur  

Locatie : Drenthehof Orvelte 

 

 

Aanwezig:  Levi Vandenberg, Ingrid Dolfing, Hilly Wassen, Erik Beugel, Hans 
Nijwening, Erwin van de Haar, Anton Bardie (DC), Esther van het 
Maalpad, Arwald Slagman en Richard Kubbe.  

 

 

 

Verslag 

1. Opening  

Voorzitter opent de vergadering. Henk Buist is te gast. Voorzitter benadrukt dat 
vragen na de vergadering gesteld kunnen worden. 

 

2. Vaststellen agenda en notulist Erwin wordt aangewezen als notulist. DC 
voegt een nieuw agendapunt toe: Stand van zaken marketing en promotie. Dit 
wordt besproken bij agendapunt 4. DC levert een actiepuntenlijst voor het 
verslag. 

 

3. Ingekomen stukken Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

4. Kort bijpraten door de dorpscoördinator 

• De werkgroep marketing heeft overleg gehad en concludeert dat externe 
expertise nodig is (Jan Willem Wolff), 1 december komt de werkgroep 
weer bij elkaar. 

• Begin 2024 wordt een avond georganiseerd voor de positionering van 
Orvelte. 

• Plan maken voor een prominente plek op de cultuurnota Drenthe. 

• De noodzaak van een goed uitgevoerde nieuwe website wordt benadrukt. 



• Het seizoen moet breder. 

• DC een groep samen voor de brink (omheining) en roept vrijwilligers op 
(Lijst werkgroep). 

• Folder 2024 wordt ontwikkeld. 

• Bestuur werkt aan een concept van de begroting. 

• Er wordt benadrukt dat de begroting moet worden gemaakt volgens het 
beleidsplan. 

• Aantal auto t/m oktober 2023 is 39.021; discussie over verhoging 
parkeerkosten of het aantrekken van meer toeristen. 

• Verhaal van de bol: Er is een idee ontstaan voor gezamenlijke 
kerstverlichting hiervoor heeft de stichting 25 kerstbollen aangeschaft. 
Iedere ondernemer of culturele organisatie krijgt een bol. 

 

5. Beleidsplan bespreken en advies voorbereiden 

• We voegen toe bij doelen: opname in cultuurnota. 

• Voorstel om geen specifiek aantal evenementen (30) te noemen maar 
meer flexibiliteit te behouden. 

Het beleidsplan kan met bovengenoemde wijzigingen als advies naar bestuur. 
DC verzorgt dit namens adviesraad. 

 

6. Stand van zaken ambachtenterrein + vervolgproces 

• Het ambachtenterrein is officieel uitgeschreven als huurlocatie. 

• HDL heeft advies gevraagd van het bestuur van de coöperatie, maar de 
adviesraad is niet geraadpleegd. 

• Er zijn Twee gegadigden uit Orvelte hiervoor, deze gaan een presentatie 
geven voor de adviesraad. 

• DC benadrukt dat gezien de prominente plek in het dorp, HDL de invulling 
ervan zorgvuldig moet aanpakken. 

 

7. Telefonie: stand van zaken 

• Gesprek met KPN Noord Nederland: KPN heeft een verplichte 
dekkingsgraad van 98% welke ook gehaald wordt. Hierdoor heeft het 
bereik in Orvelte geen prioriteit voor een extra zendmast. 

• Idee is om een uitkijktoren (30m) te bouwen die ook kan functioneren als 
zendmast. 



• Voorzichtige begroting: 200k voor zendmast en 300-400k incl. 
uitkijktoren. 

• Raad benadrukt dat goede dekking essentieel is voor de digitalisering van 
Orvelte. 

• Voorzitter werkt het plan verder uit en schakelt hulp in waar nodig. 

• Er wordt gewerkt aan een brink tot brink route waar bij de uitkijktoren dan 
als mooie aanvulling van de beleving wordt gezien. 

 

8. Bebording en Bewegwijzering 

• DC meldt dat lantaarnpalen in voorjaar 2024 worden geplaatst zonder 
extra lantaarnpalen voor parkeerplaatsen. 

• Plan om gezamenlijk een herkenbare huisstijl voor bebording te 
ontwikkelen. 

• Voorstel voor een Orvelter route wordt besproken. 

• Werkgroep bebording wordt samengesteld: Esther, Arwald, Erik. 

 

9. Stand van zaken evenementenkalender 

• Status is nog niet significant veranderd; definitieve data voor een aantal 
evenementen moeten nog worden vastgesteld. 

• Streven is om vóór de volgende raadsvergadering definitieve data te 
hebben. 

• Besluit om kerstmarkten dit jaar niet door het dorp te laten gaan vanwege 
slechte berm en smalle straten; locatie wordt verplaatst naar onder andere 
het melkweidje. 

• Coöperatie heeft besloten prikkabels te kopen voor €2000,- in plaats van 
te huren voor €1400,-. 

 

10. Taakverdeling/e-mailadres adviesraad 

• DC stelt voor een vast persoon aan te wijzen om e-mails te beantwoorden 
en/of de secretarisfunctie van de adviesraad op zich te nemen. 

• Ingrid wil deze rol op zich te nemen. 

 

11. Verslag en actiepunten en besluitenlijst vorige vergadering Het 
verslag en de actiepunten van de vorige vergadering worden besproken. 

 



12. Rondvraag/w.v.t.t.k. 

• DC deelt informatie over de Tolhekken: Deze liggen nu bij een aannemer 
en worden verplaatst naar Beilen. Er wordt onderzocht of ze nog bruikbaar 
zijn. 

• Er komt idee van een Orvelter Chinalights-evenement, Misschien een 
mogelijk om met Orvelte een BIZ (Bedrijveninvesteringszone) op te 
richten. 

• Voorstel om een nieuwe enquête onder toeristen te houden, mogelijk met 
behulp van studenten (actiepunt DC). 

• Is er al wat bekend is van de invulling van de Bruntingerhof 
(bezoekerscentrum HDL) en de Raad wijst op enkele problemen 

- Klopt niet met de werkelijkheid(maquette). 
- De route is onduidelijk. 
- Geen vertaling. 
- Slechte verlichting. 
- Het achterhuis wordt niet gebruikt. 
- Het is niet tastbaar genoeg. 
- Er is weinig Orvelte in te vinden. 
- De bouw van de Bruntingerhof wordt verder niet uitgelicht/ verteld. 

 

• Vraag waarom Orvelte geen bladkorven heeft; er wordt besloten een 
structurele oplossing te onderzoeken. 

• Vraag of er een extra punt voor hondenpoepzakjes moet worden 
toegevoegd; wordt opgepakt 

• Henk Buist geeft positieve feedback over de vergaderstructuur van de 
adviesraad. 

 

13. Plannen volgende vergaderingen. 

12 december 19:30 Drenthehof 

23 januari 19:30 Drenthehof 

20 februari 19:30 Drenthehof 

 

14. Sluiting van de vergadering 

 

 

 

 



Actiepunten 

Datum Wat Wie Wanneer 
14-11-2023 Datum plannen presentaties 

ambachtenterrein 
DC z.s.m. 

14-11-2023 Plan telefonie/uitkijktoren Levi z.s.m. 
14-11-2023 Evenementenkalender 2024 

definitief maken en voorleggen 
DC z.s.m. 

14-11-2023 Onderzoek naar bruikbaarheid 
tolhekken 

Erik/Arwald z.s.m. 

14-11-2023 Enquête onder bezoekers 
onderzoeken 

DC z.s.m. 

14-11-2023 Bladkorven in Orvelte DC z.s.m. 
14-11-2023 Extra hondenpoepbak P1 DC z.s.m. 
14-11-2023 Onderzoek naar mogelijkheden van 

BIZ 
DC Q1 2024 

    
    
    

 

Besluiten 

Datum Wat 
14-11-2024 Concept Beleidsplan 2024 is akkoord en kan als advies naar 

bestuur 
14-11-2024 Werkgroep bebording wordt samengesteld. Esther, Erik, Arwald 
14-11-2024 Emailadres van adviesraad wordt beheerd door Ingrid. 
  
  
  

 

 

 


